
             

 
 
Rondvraag Commissievergadering MME op 5 oktober 2015 
 
Onderwerp: ‘Zienswijze provincie over 130 km/u op A12’ 
 
 

2 oktober 2015 
 
Op 19 mei 2015 heeft de Provinciale Staten een motie aangenomen waarin GS werd opgedragen om 
een zienswijze in te dienen bij Rijkswaterstaat over de voorgenomen snelheidsverhoging A12 tussen 
Reeuwijk en De Meern. De GroenLinks-fractie heeft begrepen dat Rijkswaterstaat de 
snelheidsverhoging heeft doorgezet en dat meerdere gemeentes hier tegen in beroep (zullen) gaan. 
 
Naar aanleiding hiervan heeft de fractie de volgende vragen: 

 Heeft de provincie een zienswijze ingediend zoals gevraagd in deze motie? 

 Op welke wijze heeft Rijkswaterstaat op deze zienswijze gereageerd en wat was de inhoud 
van deze reactie(s)? 

 Heeft Rijkwaterstaat overtuigend aangetoond dat de nadelige effecten zoals genoemd in de 
motie zwaar zijn meegewogen in het definitieve verkeersbeleid? 

 Klopt het dat meerdere gemeentes in beroep (zullen) gaan tegen het definitieve 
verkeersbesluit? 

 Is de provincie voornemens om dat ook te doen en wat zijn de overwegingen hierbij? 
 
 
GroenLinks-fractie 
Huib van Essen, woordvoerder mobiliteit 


